
1 

 

Protokół 

z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 czerwca 2013 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 14
17 

otworzył obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Tomasz Dubiński, p. Leszek Gelo, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski, p. Marcin 

Sukiennik, p. Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
2
 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o: 

 zdjęcie z porządku obrad punktu nr 27 „Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie w dniu 27 maja 2013 roku”, 

 wprowadzenie do porządku obrad nowego punktu „Projekt uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków”, jako punkt 

nr 26. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosku Burmistrza Halinowa w sprawie: 

 zdjęcia z porządku obrad punktu nr 27 „Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie w dniu 27 maja 2013 roku”, 

 wprowadzenia do porządku obrad nowego punktu „Projekt uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków”, jako punkt 

nr 26. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

                                                 
1
 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 maja 2013 roku. 

2
 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 maja 2013 roku. 
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przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Leszek Gelo, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin 

Pawłowski, p. Marcin Sukiennik, p. Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad XXXVII sesji w dniu 27 czerwca 2013 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Halinowa z pracy Urzędu Miejskiego w 2012 roku.  

6. Sprawozdanie Burmistrza Halinowa z inwestycji gminnych w 2012 roku.  

7. Informacja Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie dotycząca jakości dostarczanej 

wody z SUW w Okuniewie. 

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Halinów za 2012 rok  

– Druk Nr 336. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia  Burmistrzowi 

Halinowa  absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok – Druk Nr 337. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w realizacji projektu konkursowego „Wzmacniamy nasze zdolności  

– wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z Gminy Halinów” w ramach IX Priorytetu 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki” – Druk Nr 338. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 339. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 340. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXIV.307.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 341. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXI.264.2012 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty – Druk Nr 342. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia „Wieloletniego 

Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla 

miasta i gminy Halinów w latach 2013-2020” – Druk Nr 343. 
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20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów  

– Druk Nr 344. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Zagórze, gmina Halinów  

– Druk Nr 345. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części nieruchomości oznaczonej w ewidencji 

gruntów nr 3/3 o pow. 0,0465 ha położonej w Starym Koniku, przylegającej bezpośrednio 

do działki nr 3/4 – Druk Nr 346. 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 347. 

24. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Brzezinach i Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi  oraz  jego 

włączenia  w Zespół – Druk Nr 348. 

25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi p. G.Z. na 

działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach – Druk Nr 349. 

26. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków – Druk Nr 350. 

27. Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 19 kwietnia 2013 roku. 

28. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

29. Zamknięcie sesji. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 27 marca 2013 roku do 27 maja 

2013 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 32 umowy oraz 20 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 4 czerwca 2013 r. – spotkanie z prezesem PKS w Mińsku Mazowieckim w sprawie 

komunikacji na terenie gminy Halinów, 

 5 czerwca 2013 r. - spotkanie z p. Stanisławem Dapszusem – przedstawicielem 

Mazowieckiej Spółki Gazownictwa w sprawie gazyfikacji, 

 8 czerwca 2013 r.:  

- Powiatowe Święto Strażaka i Jubileusz  95–lecia OSP Okuniew, 

- uroczystość „Dzień sąsiada” u sołtysa Nowego Konika,  

 9 czerwca 2013 r. – piknik rodzinny w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Cisiu, 

 11 czerwca 2013 r. – spotkanie z prezesem PKS w Mińsku Mazowieckim w sprawie 

komunikacji na terenie gminy Halinów, 

 12 czerwca 2013 r. – spotkanie w Mazowieckiej Spółce Gazownictwa w Warszawie 

w sprawie gazyfikacji wschodniej części gminy Halinów, 
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 13 czerwca 2013 r. – spotkanie z Wicestarostą p. Płochockim w sprawie współpracy, 

 14 czerwca 2013 r. – spotkanie z p. Dyrektor Poradni Psychologiczno–Pedagogicznej 

w Sulejówku p. Anną Padzik w sprawie podsumowania z dyrektorami szkół gminy 

Halinów współpracy w mijającym roku szkolnym i wniosków na przyszły rok szkolny 

w świetle nowych rozporządzeń dotyczących pomocy psychologiczno–pedagogicznej, 

 16 czerwca 2013 r.: 

- piknik Caritas na placu przykościelnym Parafii w Halinowie, 

- turniej „Mazowieckiej Ligi Karate” w hali sportowej w Zespole Szkół 

w Halinowie, 

 18 czerwca 2013 r. – spotkanie z Wicestarostą p. Płochockim w sprawie współpracy, 

 19 czerwca 2013 r. – spotkanie Właścicieli Spółki Eko-Inwestycja w sprawie budowy 

II etapu kanalizacji w Okuniewie, 

 20 czerwca 2013 r. – udział w spotkaniu Prezydenta RP Bronisława Komorowskiego 

w Mrozach w ramach wizyty na Lubelszczyźnie oraz Mazowszu. 

 22 czerwca 2013 r. – uroczystość 10-lecia Stowarzyszenia na rzecz osób 

niepełnosprawnych „KUBUŚ”, 

 23 czerwca 2013 r. – wizytacja kanoniczna biskupa Marka Solarczyka w kościele 

Św. Anny w Długiej Kościelnej, podczas której odbyło się uroczyste poświęcenie nowo 

powstałych organów kościelnych. Jednocześnie delegacja samorządowa na czele 

z Burmistrzem Halinowa złożyła najserdeczniejsze życzenia proboszczowi parafii 

św. Anny ks. Janowi Rucińskiemu z okazji Jego imienin, a także w 20–tą rocznicę 

sprawowania przez Niego funkcji proboszcza, 

 26 czerwca 2013 r. – zebranie wiejskie Kazimierowa w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Halinowie w sprawie gazyfikacji, ustawy „śmieciowej” oraz planowanej 

budowie zakładu utylizacji odpadów w gminie Zielonka w sąsiedztwie m. Michałów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą działań 

inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 trwających pracach przy budowie kanalizacji na ul. Wiklinowej i Banachowskiej 

w Okuniewie – wykonawca BUDOSAN. Harmonogram prac dostępny na stronie 

www.ekoinwestycja.eu, 

 trwających pracach przy budowie sali gimnastycznej przy Zespole Szkolno 

–Przedszkolnym w Cisiu, termin zakończenia prac do 30.06.2014 r., 

 trwających pracach przy budowie kanalizacji w Hipolitowie i Józefinie w ramach 

dofinansowania z PROW, obecnie trwają prace na ulicach: 

 I wykonawca: Modrzewiowa, Wrzosowa, Klonowa, Herbaciana, 

 II wykonawca: Nowa, Hipolitowska z odejściem z ul. Wspólną, Polanki,  

 rozpoczęciu prac przy budowie chodnika na ul. Piłsudskiego w Halinowie, wykonawca 

DOWBUD–C na kwotę 162 tyś zł brutto, termin zakończenia 2 miesiące od podpisania 

umowy. Zostanie rozszerzona umowa odnośnie poprawy odwodnienia, 

http://www.ekoinwestycja.eu/
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 ogłoszeniu przetargu na projekty przebudowy ulic Konopnickiej i Kościuszki 

w Halinowie oraz budowy chodnika przy ul. Sarniej w Zagórzu i ul. Kruczej 

w m. Budziska. 

I przetarg unieważniono – oferty przekroczyły budżet Gminy. 

II przetarg – otwarcie ofert w dniu 02.07.2013 r., 

 rozstrzygnięciu przez ZDP przetargu na odnowę nawierzchni bitumicznej na drodze 

nr 4318W ul. Kochanowskiego w Długiej Kościelnej dł. 750 mb wraz z wykonaniem 

2 progów zwalniających. Termin wykonania do 30.08.2013 r., wykonawca PBD i M, 

Mińsk Mazowiecki na kwotę 131 689,86 zł, 

 trwających pracach przy budowie przepompowni ścieków w Hipolitowie 

ul. Hipolitowska, wykonawca firma MASKO, 

 rozpoczęciu rozwożenia worków przez firmę BŁYSK do poszczególnych miejscowości 

oraz przekazaniu przez firmę harmonogramu odbioru odpadów, który dostępny jest na 

stronie www.halinow.pl. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że w dniu 18 czerwca 2013 roku 

w wieku 69 lat zmarł HENRYK ULATOWSKI były Naczelnik Gminy Halinów. Pogrzeb odbył 

się 26 czerwca w kościele pw. św. Wincentego a Paulo (drewniany) przy Cmentarzu 

Bródnowskim w Warszawie. Następnie zwrócił się z prośbą o minutę ciszy w hołdzie dla 

zmarłego.  

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że w dniach 6-7 czerwca 2013 r. odbyły 

się ćwiczenia dotyczące kompleksowego przygotowania i przeprowadzenia ćwiczeń obronnych 

na terenie powiatu Mińskiego. Zadaniem Gminy Halinów była ewakuacja z budynku Szkoły 

Podstawowej w Brzezinach przy pomocy Straży Pożarnej oraz pracowników Urzędu Miejskiego 

w Halinowie. 

Następnie poinformował, że w dniach 10-21 czerwca 2013 r. zostało przeprowadzone skontrum 

zbiorów bibliotecznych w Halinowie. W wyniku kontroli stan książek – na dzień dokonania 

spisu – wyniósł 16171 woluminów oraz ujawniono brak 25 szt. Następnie poinformował o 

możliwości sprawdzenia księgozbioru poprzez internet oraz wprowadzeniu od stycznia 2014 

roku systemu elektronicznej karty czytelnika. 

Ponadto Sekretarz Halinowa przedstawił informacje dotyczące naborów na wolne stanowiska 

w Urzędzie Miejskim w Halinowie od sesji w dniu 29 sierpnia 2012 roku: 

 nabór na stanowisko Podinspektora do spraw rozliczania systemu gospodarki odpadami 

w Referacie Podatków i Opłat Lokalnych Urzędu Miejskiego w Halinowie  - w naborze 

wpłynęło 14 ofert (w tym 12 spełniło wymogi formalne), wybrano do zatrudnienia 

mieszkankę gminy Halinów p. Elżbietę Kwiatkowską. 

 nabór na stanowisko Kierownika MOPS (umowa na zastępstwo) – wybrano do 

zatrudnienia p. Mariannę Woźniak. 

Na prośbę Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcina Pietrusińskiego,  

p. Marianna Woźniak - zatrudniona na zastępstwo na stanowisku Kierownika MOPS  

– przedstawiła swoje kwalifikacje i doświadczenie zawodowe. 

http://www.halinow.pl/
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Ponadto Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował o następujących pracach 

remontowych w budynku Urzędu Miejskiego w Halinowie: 

 dostosowanie pomieszczeń do wprowadzenia systemu gospodarki odpadami, 

 wymiana grzejników, 

 częściowa naprawa elewacji zewnętrznej budynku, 

 usunięcie drewnianych płyt przymocowanych na ścianach na parterze w ciągu 

komunikacyjnym zgodnie z zaleceniem Straży Pożarnej. 

Następnie Sekretarz Halinowa poinformował o przeprowadzone w dniu 6 czerwca br. dla 

pracowników Urzędu szkolenia z nowelizacji ustawy Prawo zamówień publicznych. 

Ponadto przedstawił wyniki ze sprawdzianów klas 6 na podstawie informacji uzyskanych 

z placówek oświatowych: 

 średnia ZSP w Cisiu – 30,65 pkt na możliwe 40 pkt, 

 średnia SP w Chobocie – 32 pkt na możliwe 40 pkt, 

 średnia SP w Brzezinach – 25,62 pkt na możliwe 40 pkt, 

 średnia ZSP w Okuniew – 27,07 pkt na możliwe 40 pkt, 

 średnia ZS w Halinowie – 23,78 pkt na możliwe 40 pkt, 

 średnia Gminy Halinów – 25,63 pkt na możliwe 40 pkt, 

 średnia Powiatu Mińskiego– 25,22 pkt na możliwe 40 pkt, 

oraz wyniki z egzaminów gimnazjalnych: 

 j. polski: 

 średnia gimnazjum w Halinowie 65,8%, 

 średnia gimnazjum w Okuniewie 55,7%, 

 średnia Gminy Halinów 64,4%, 

 średnia Powiatu Mińskiego 64,9%, 

 matematyka: 

 średnia gimnazjum w Halinowie 54%, 

 średnia gimnazjum w Okuniewie 50,6%, 

 średnia Powiatu Mińskiego 50,6%, 

 średnia Województwo Mazowieckie 50,09% 

W związki z obfitymi opadami deszczu Sekretarz Halinowa poinformował o wystąpieniu  

Burmistrz Halinowa w imieniu mieszkańców gminy Halinów z wnioskiem do Wojewody 

Mazowieckiego w sprawie utworzenia komisji szacującej straty w wyniku podtopień i zniszczeń. 

Do 5 lipca br. należy składać wnioski, aby powołana komisja wiedziała, gdzie występują straty. 
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Ponadto poinformował o możliwości uzyskania pomocy w postaci preferencyjnego kredytu 

z oprocentowaniem 1,5%. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz.14
42

. Obrady wznowiono o godz. 15
15

. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że osoby korzystające z dopłat 

obszarowych mogą zgłosić się w ciągu 10 dni do Agencji Rynku i Modernizacji Rolnictwa biura 

terenowego w Mińsku Mazowieckim z informacją o zaistniałych podtopieniach bądź zniszczeń 

w celu uniknięcia dalszych sankcji odnośnie dopłat. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Halinowa z pracy Urzędu Miejskiego 

w  2012 roku  

Sprawozdanie
3
 z wykonanych zadań Urzędu Miejskiego w Halinowie w 2012 roku przedstawił 

w formie prezentacji i omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

Na salę weszli radni: p. Leszek Gelo, p. Adam Ludwiniak oraz p. Edyta Woźniakowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję 

i następnie zadał pytanie dotyczące liczby szkoleń oraz przeznaczenia środków na szkolenia 

w 2012 roku dla pracowników Urzędu. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że większość szkoleń jest 

wyjazdowych i są realizowane zgodnie z planem szkoleń w 2012 roku zatwierdzonym przez 

Burmistrza Halinowa. Następnie poinformował, że na szkolenia w 2012 roku zostały 

zaplanowane środki w wysokości 35 tyś zł. Z uwagi na to, że szkolenia dla jednej osoby są 

kosztowne, w miarę możliwości w Urzędzie organizowane są szkolenia kompleksowe dla 

większej grupy pracowników. 

Sołtys Hipolitowa p. Marcin Sikorski zadał pytanie odnośnie zatrudnienia na zastępstwo 

nowego kierownika MOPS, który nie ma doświadczenia w MOPS. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że p. Woźniak przez całe życie pracowała 

w podobnym zakresie jak MOPS i posiada wszystkie wymogi, które są konieczne do pracy 

w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w uzupełnieniu przedmówcy poinformował, że 

pracownicy są zatrudniani na podstawie naboru. W przypadku p. Woźniak – zatrudnionej na 

zastępstwo – nie jest wymagany konkurs ofert. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że jeśli 

p. Woźniak ma udokumentowane odpowiednie doświadczenie kierownicze w jednostkach 

samorządowych, to jak najbardziej może pełnić funkcję kierownika MOPS. 

Mieszkaniec gminy Halinów zadał pytanie w sprawie dofinansowania budowy boiska 

wielofunkcyjnego „ORLIK” w Okuniewie. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że dofinansowanie wyniosło 100 tyś zł. 

                                                 
3
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2013 roku. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że boisko wielofunkcyjne w Okuniewie 

nie jest pełnowymiarowym boiskiem „ORLIK” ze względu na małą powierzchnię terenu. 

Następnie poinformował, że dofinansowanie pochodziło ze środków z programu rozwoju bazy 

sportowej województwa mazowieckiego z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości ok. 

100 tyś zł. Boisko wielofunkcyjne „ORLIK” w Halinowie zostało dofinansowane z programu 

rządowego (część dofinansowania pochodziła z Urzędu Marszałkowskiego, Ministerstwa Sportu 

i Turystyki oraz część z budżetu Gminy Halinów). 

Mieszkaniec gminy Halinów zadał następujące pytania: 

a) „czy p. Woźniak, pracująca dotychczas na podstawie umów cywilnoprawnych, spełnia 

kryteria do pełnienia obowiązków kierownik MOPS”? 

b) „czy na terenie gminy Halinów nie ma młodych wykształconych osób nadających się do 

pełnienia obowiązków kierownika MOPS”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi wyjaśnił, że w wyniku długotrwałej 

choroby kierownika MOPS, p. Woźniak została zatrudniona na zastępstwo. Zaznaczył, że nie 

jest łatwo znaleźć osobę, która posiada odpowiednie wykształcenie, przygotowywanie i staż 

pracy do pełnienia funkcji kierownika MOPS. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że po 

okresie 6 m-cy zastępstwa, powinien odbyć się nabór na wolne stanowisko kierownika MOPS. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Halinowa z inwestycji gminnych w 2012 roku  

Sprawozdanie
4
 z inwestycji gminnych w 2012 roku w formie prezentacji przedstawił i  omówił 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję 

i następnie zadał pytania odnośnie: 

 liczby wydanych decyzji o wycince drzew na terenie gminy Halinów,  

 liczby nasadzeń zamiennych dla osób fizycznych jak i instytucji prowadzących 

działalność gospodarczą, 

 opłat za usunięcie drzew z tytułu usunięcia drzewa na cele związane z prowadzeniem 

działalności gospodarczej. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że odpowiedź zostanie przekazana 

w formie pisemnej. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

                                                 
4
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2013 roku. 
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7. Informacja Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie dotycząca 

jakości dostarczanej wody z SUW w Okuniewie  

Informację na temat jakości dostarczanej wody z SUW w Okuniewie
5
 przedstawiła i omówiła 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie odnośnie przyczyny zanieczyszczenia 

wody. 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska 

poinformowała, że za wcześnie jest mówić o przyczynie zanieczyszczenia posiadając jedne 

wyniki badań prób wody z laboratorium. W całej historii SUW w Okuniewie nigdy takiej 

sytuacji nie było. Na podstawie pierwszych wyników bakteria pojawiła się w studniach. Bardzo 

duża część bakterii została zatrzymana przez filtry, więc nie dostała się ze studni do sieci 

miejskiej. Drugie badanie prób wody potwierdziło, że woda spełnia wszystkie normy. W celu 

potwierdzenia, czy sytuacja jest stabilna zostaną przeprowadzone kolejne kontrole jakości wody 

a wyniki z tych kontroli zostaną podane do publicznej wiadomości mieszkańców gminy 

Halinów. Następnie Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie poinformowała, że studnie 

głębinowe znajdują się na głębokości 45 m. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz stwierdził, że badania prób wody powinny być 

wykonywane częściej niż raz na dwa tygodnie, szczególnie w okresie wzmożonych opadów 

deszczu. Następnie wyraził zdanie, że powodem zanieczyszczenia wody są przedostające się 

zanieczyszczenia z przebitych szamb oraz zaproponował przeprowadzenie kontrole w kwestii 

wymiany szamb zamkniętych. Ponadto odniósł się do procedur płukania sieci wodociągowej 

przez ZK w Halinowie. 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska wyjaśniła, 

że nad jakością wody czuwa Państwowa Inspekcja Sanitarna (na terenie gminy Halinów – 

Inspekcja w Mińsku Mazowieckim). W kwestii częstotliwości badania prób wody Dyrektor 

Zakładu Komunalnego w Halinowie poinformowała, że co roku Inspektor określa wspólnie z ZK 

w Halinowie harmonogram poboru prób (badania wykonywane na zmianę przez ZK 

w Halinowie i Sanepid). Następnie poinformowała, że wszystkie badania wykonuje 

laboratorium, które posiada akredytację oraz zatwierdzenie Sanepidu do wykonywania tego typu 

analiz. Ponadto poinformowała, że od 10 lat po raz pierwszy pojawił się w Okuniewie problem 

z jakością wody. Dyrektor ZK poinformowała również, że jeśli pojawiają się problemy 

z jakością wody, częstotliwość badań jest zwiększana. Problem w Okuniewie został wykryty 

przez Zakład Komunalny w ramach monitoringu kontrolnego i przekazany do Sanepidu. 

W związku z powyższym zostały uruchomione działania profilaktyczne i przewidziane 

w procedurach ustalonych z Sanepidem. Następnie zapewniła, że wszystkie wyniki z 

wykonanych badań są podane do publicznej wiadomości, jeśli pojawia się problem, Zakład 

Komunalny natychmiast powiadamia Sanepid, Burmistrza Halinowa oraz mieszkańców.  

W dalszej części wypowiedzi Dyrektor ZK wyjaśniła, że chlorowanie i płukanie sieci 

wodociągowej jest wykonywane nie tylko w sytuacjach, kiedy następuje pogorszenie jakości 

                                                 
5
 Załącznik nr 5 do protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2013 roku. 
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wody, ale także w celach dezynfekcyjnych po wykonywaniu prac konserwacyjnych, 

budowlanych oraz naprawczych (po awariach). 

Ponadto Dyrektor ZK odniosła się do zainstalowania na SUW w Okuniewie jonizatora wody, 

który zapewni bezpieczeństwo przy zachowaniu jednocześnie niepogorszenia smaku wody. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w swojej wypowiedzi 

odniósł się do zmniejszenia częstotliwości badań prób wody w 2011 i 2012 roku na podstawie 

zamieszczonych informacji przez ZK w Halinowie. Następnie zasugerował, że w związku 

z wysokim poziomem wód w niektórych miejscach oraz przesiąkalnością nieczystości do 

wodociągu z sąsiadujących szamb z SUW w Okuniewie, badania powinny być przeprowadzane 

częściej przez Zakład Komunalny. 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska wyjaśniła, 

że Sanepid ustala częstotliwość wykonywania badań, a nie ZK w Halinowie. Następnie 

poinformowała, że Sanepid, od początku działalności wodociągu miejskiego, monitoruje oraz 

przechowuje wszystkie wyniki badań prób wody. Na podstawie Rozporządzenia Ministra 

Zdrowia w sprawie jakości wody przeznaczonej do spożycia przez ludzi, częstotliwość badania 

prób wody Sanepid może zmniejszyć do 50%, jeżeli w przeciągu jakiegoś okresu nie wystąpiło 

pogorszenie jakości wody. Ponadto poinformowała o harmonogramie badań na 2013 rok. 

Następnie Dyrektor ZK poinformowała, że Sanepid nie przekazuje wyników badań, w których 

nie stwierdzono pogorszenia jakości wody (tj. woda spełnia określony normy), lecz przechowuje 

w swoich zasobach. Na podstawie wszystkich badań Sanepid na koniec roku wydaje ocenę 

jakości wody – czy nadaje się do spożycia przez ludzi.  

Następnie Dyrektor ZK poinformowała, że na prośbę Rady częstotliwości badań zostanie 

zwiększona, aż do stwierdzenia ustabilizowania sytuacji.  

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz w swojej wypowiedzi odniósł się do informacji 

uzyskanych z ZK w Halinowie, iż badania prób wody są przeprowadzane co dwa tygodnie, 

a zgodnie z harmonogramem ostatnie badania zostały przeprowadzone w grudniu 2012 r. 

i czerwcu 2013 r. Ponadto zaproponował zwiększenie częstotliwości badań.  

Następnie sołtys ponownie zwrócił się z prośbą o przeprowadzenie kontroli szamb zamkniętych. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał następujące pytania:  

a) „kto wykonuje badania wody”? 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska 

w odpowiedzi poinformowała, że badania wykonuje Sanepid, a ZK w Halinowie zleca badanie 

wody laboratorium, które posiada akredytacje i zatwierdzenie Sanepidu. Dla ZK w Halinowie 

badania wykonuje laboratorium w Pszczynie dysponujące siecią niezależnych laboratoriów 

badawczych w całym kraju. 

b) „dlaczego od grudnia 2012 r. do czerwca 2013 r. nie zostały zamieszczone do publicznej 

informacji wyniki badań wody, jeśli były wykonywane przez Sanepid”? 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska 

poinformowała, że Sanepid wykonał badanie wody w lutym 2013 r., ale nie przekazał wyników 

badań, ponieważ wynik nie wskazywał na pogorszenie jakości wody. Następnie poinformowała, 

że ZK w Halinowie publikuje wydaną przez Sanepid na koniec roku ocenę jakości wody.  
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W trakcie problemowych sytuacji Sanepid wydaje stosowne decyzje. Ponadto Dyrektor ZK 

poinformowała, że Minister Zdrowia dopuszcza pojedyncze bakterie z grupy coli wykrywane 

w próbach wody sporadycznie, nie w kolejnych próbach występujących po sobie. Pani Dyrektor 

zwróciła uwagę, żeby nie mylić tych bakterii z bakterią Escherichia coli.  Następnie Dyrektor 

ZK wyjaśniła, że ZK w Halinowie robi wszystko co możliwe, aby zapobiec pojawieniu się tego 

typu bakterii.   

Mieszkaniec gminy Halinów zadał pytania odnośnie: 

a)  kosztów badań wody i monitorowania co miesiąc jakości wody przez Sanepid. 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska 

w odpowiedzi poinformowała, że przed zmianą przepisów wszystkie badania wykonywał 

Sanepid i ZK nie ponosił za nie żadnych kosztów. Obecnie w wyniku zmian przepisów prawa 

część badań będzie wykonywał Sanepid i część przedsiębiorstwo wodociągowo 

-kanalizacyjne w ramach wspólnie ustalonego harmonogramu badań. Następnie Dyrektor ZK 

poinformowała, że wykonanie badania w zakresie oceny wody pod względem bakteriologicznym 

to koszt dla Zakładu ok. 200,00 zł za jedną próbę w jednym punkcie pomiaru. Licząc 4 punkty 

pomiaru dla SUW w Okuniewie raz w tygodniu, koszt roczny wyniósłby 41 600,00 zł. 

Wykonanie takich badań w laboratorium Sanepidu wynosi ok. 500,00 zł. Wykonując takie 

badania w Sanepidzie roczny koszt tych badań będzie wynosił ok. 104 000,00 zł.       

b) zamieszczenia w centrum Halinowa i Okuniewa tablicy informacyjnej, która 

monitorowałby stan wody przez całą dobę.  

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska wyjaśniła, 

że trudno byłoby przedstawić natychmiast w trybie online wyniki badań bakteriologicznych ze 

względu na długotrwałą procedurę przeprowadzenia analiz. 

Mieszkaniec z terenu gminy Halinów zadał pytanie odnośnie liczby wszystkich gospodarstw 

domowych na terenie gminy Halinów, liczby gospodarstw, które mają podpisane umowy na 

wywóz nieczystości stałych i płynnych oraz wyciągnięciu odpowiednich konsekwencji odnośnie 

niewywiązywania się gospodarstw z umowy o wywóz nieczystości. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że na terenie gminy jest 

ok 4190 gospodarstw. Następnie poinformował, że Urząd otrzymuje od firm, które obsługują 

mieszkańców, ewidencję gospodarstw posiadające podpisane umowy na wywóz nieczystości 

stałych i płynnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie o liczbę 

gospodarstw, które zawarły umowy na korzystanie z sieci kanalizacyjnej. 

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska 

w odpowiedzi poinformowała, że ok. 1 600 gospodarstw. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że ponad 

2500 gospodarstw powinny posiadać podpisane umowy na wywóz nieczystości stałych 

i płynnych, minus gospodarstwa korzystające z ekologicznych oczyszczalni ścieków. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie w sprawie wyjaśnienia długiego okresu badania 

prób wody”? 
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Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska wyjaśniła, 

że przyczyną jest przyjęta do stosowania metoda wykonywania badań, tj. pracownicy 

laboratorium muszą wyhodować bakterie w warunkach im sprzyjającym, w tym w odpowiednim 

czasie dla danej grupy bakterii, jeśli znajdują się w próbce wody. Czas hodowli bakterii wynosi 

około 3 – 4 dni.   

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował o krytycznym odebraniu przez mieszkańców 

Okuniewa sposobu informacji o zanieczyszczeniu wody, która dotarła z dużym opóźnieniem. 

Następnie stwierdził, że jeśli nadal występuje zagrożenie (woda jest nadal chlorowana), to 

należałoby szybko poinformować mieszkańców o sytuacji. Ponadto zaapelował, aby 

wypracować na przyszłość system informacyjny, np. dostarczając ulotki informacyjne w porze 

nocnej, aby mieszkańcy następnego dnia rano wiedzieli o zagrożeniach. 

Radny p. Adam Ludwiniak w swojej wypowiedzi przytoczył treść złożonego wniosku do 

budżetu Gminy na 2013 rok w sprawie sporządzenia projektu kanalizacji sanitarnej w Chobocie, 

Mrowiskach, Kazimierowie i Krzewiny na podstawie nowych rozwiązań, dzięki którym 

przedsięwzięcie będzie miało duże szanse na pozyskanie środków zewnętrznych. Następnie 

podkreślił, że na obszarze w/w miejscowości znajduje się zbiornik wody pitnej dla mieszkańców 

gminy Halinów i brak na tym obszarze kanalizacji sanitarnej może spowodować 

zanieczyszczenie środowiska, w tym wód pitnych, co w konsekwencji może doprowadzić do 

katastrofy ekologicznej.   

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zwrócił się z prośbą, aby Przewodniczący Komisji 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa złożył oficjalny wniosek o przeprowadzanie badań 

jakości wody co tydzień. 

Radny p. Bogdan Janczarek stwierdził, że nie ma potrzeby wykonywania badań raz na tydzień. 

Następnie radny odniósł się do szczelności szamb i stojącej wodzie na szambach po obfitych 

opadach deszczu. 

Radny p. Dawid Wojda w swojej wypowiedzi odniósł się do przedostawania zanieczyszczeń, 

w tym zanieczyszczeń z szamb do wód pitnych, tj. zanieczyszczenia z szamb mogą pochodzić 

z sąsiedniej gminy, ponieważ z tych terenów woda może spływać do zbiornika SUW.  

Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie p. Małgorzata Komuda-Ołowska 

podziękowała za wszystkie uwagi, które nie zostaną zlekceważone. Ponadto Dyrektor ZK 

poinformowała, że wspólnie z Burmistrzem Halinowa zostanie przeanalizowany system 

informacji mieszkańców. 

Następnie Dyrektor ZK zaprosiła na dzień otwarty z okazji 20-lecia Zakładu Komunalnego 

w Halinowie, który odbędzie się 29 czerwca br. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył formalny 

wniosek w sprawie przeniesienia w porządku obrad punktu nr 8 „Interpelacje, zapytania i wolne 

wnioski”, jako punkt nr 11. 
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Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosku Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie: 

 przeniesienia w porządku obrad punktu nr 8 „Interpelacje, zapytania i wolne wnioski”, 

jako punkt nr 11. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Marcin Pawłowski, p. Marcin Sukiennik. 

Porządek obrad XXXVII sesji w dniu 27 czerwca 2013 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Halinowa z pracy Urzędu Miejskiego w 2012 roku.  

6. Sprawozdanie Burmistrza Halinowa z inwestycji gminnych w 2012 roku.  

7. Informacja Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie dotycząca jakości dostarczanej 

wody z SUW w Okuniewie. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

11. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Halinów za 2012 rok  

– Druk Nr 336. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia  Burmistrzowi 

Halinowa  absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok – Druk Nr 337. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w realizacji projektu konkursowego „Wzmacniamy nasze zdolności  

– wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z Gminy Halinów” w ramach IX Priorytetu 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki” – Druk Nr 338. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 339. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 340. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXIV.307.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 341. 
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18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXI.264.2012 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty – Druk Nr 342 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia „Wieloletniego 

Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla 

miasta i gminy Halinów w latach 2013-2020” – Druk Nr 343. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów  

– Druk Nr 344. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Zagórze, gmina Halinów  

– Druk Nr 345. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części nieruchomości oznaczonej w ewidencji 

gruntów nr 3/3 o pow. 0,0465 ha położonej w Starym Koniku, przylegającej bezpośrednio 

do działki nr 3/4 – Druk Nr 346. 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 347. 

24. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno 

-Przedszkolnego w Brzezinach i Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi  oraz  jego 

włączenia  w Zespół – Druk Nr 348. 

25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi p. G.Z. na 

działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach – Druk Nr 349. 

26. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków – Druk Nr 350. 

27. Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 19 kwietnia 2013 roku. 

28. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

29. Zamknięcie sesji. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

Komisja spotkała się trzykrotnie w dniach: 

 04.06.2013 r., gdzie tematem było: 

- organizacja roku szkolnego 2013/2014 według nowego programu VULCAN, 

- programy edukacyjne w placówkach oświatowych – pozyskane środki na 

wdrażanie, realizacja i oczekiwane efekty, 

- edukacja ekologiczna uczniów w programach wychowawczych placówek 
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oświatowych Gminy Halinów, 

 14.06.2013 r. (posiedzenie wyjazdowe), gdzie tematem było: 

- przegląd placów zabaw pod względem bezpieczeństwa dzieci, 

- nowe place zabaw w Michałowie i Wielgolesie Duchnowskim, 

- boiska wielofunkcyjne a koncepcja rozwoju sportu w gminie Halinów. 

 Komisja złożyła do Burmistrza Halinowa wniosek w sprawie: 

- zainstalowania jednej lampy oświetleniowej na placu zabaw w Wielgolesie 

Duchnowskim, 

- wykonania ogrodzenia istniejącego placu zabaw w Wielgolesie Duchnowskim, 

- pokrycia drewnochronem elementów drewnianych: 

- piaskownica w Michałowie, 

- altanka w Dł. Szlacheckiej, 

- ławki w Dł. Kościelnej, 

- pozostałych elementów na placach z terenu gminy, 

- rozebrania/zlikwidowania placu zabaw przy GCK w Halinowie, 

- rozważenia możliwości i kosztorysu budowy placu zabaw – siłowni na powietrzu  

– dla młodzieży, a także budowy altanki przy GCK, 

- wycinki krzaków przy rowie granicznym z placem zabaw w Józefinie, 

 25.06.2013 r., gdzie tematem było: 

- zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

wyrażenia zgody na udział Gminy Halinów w realizacji projektu konkursowego 

„Wzmacniamy nasze zdolności – wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów 

z Gminy Halinów” w ramach IX Priorytetu Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki”, 

- stanowisko Komisji w sprawie utworzenia Zespołu-Szkolno Przedszkolnego 

w Brzezinach i Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi oraz jego włączenia 

w Zespół, 

- akcja „Lato w mieście” dla uczniów szkół podstawowych z terenu gminy 

Halinów. 

Radny p. Andrzej Milczarek Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW 

SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Komisja odbyła posiedzenie w dniu 25 czerwca br., na którym omówiła następujące tematy: 

- propozycje zorganizowania komunikacji zbiorowej na terenie gminy Halinów. 

- promocja Gminy poprzez różnorakie formy organizacji imprez rozrywkowych 

z uwzględnieniem propozycji i oczekiwań mieszkańców. 

- oczekiwania społeczne a skuteczność informacyjno-promocyjna w wydaniu aktualnej 

mapy gminy Halinów z aktualnymi nazwami ulic, wskazaniem miejsc pamięci 

narodowej, rekreacji oraz sportu. 

Komisja złożyła do Burmistrza Halinowa wniosek w sprawie analizy możliwości 

budowy budynku socjalnego na terenie gminy Halinów oraz możliwości finansowania budowy 

z przychodów uzyskanych ze sprzedaży lokali komunalnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w imieniu 

Przewodniczącego KOMISJI BUDŻETOWEJ 

Komisja spotkała się w dniu 26 czerwca br. w sprawie zaopiniowania: 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023, 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2013 rok, 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXIV.307.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 341. 

Na salę wszedł radny p. Marcin Pawłowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w imieniu 

Przewodniczącego KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO, 

GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

Komisja spotkała się trzykrotnie w dniach: 

 10 czerwca br., gdzie tematem było budowa kanalizacji w Gminie Halinów, 

 13 czerwca br., gdzie tematem było: 

- omówienie listu intencyjnego dotyczącego propozycji stworzenia EKO 

-Kompleksu na terenie Gminy Halinów, 

- projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Zagórze, gmina Halinów, 

 24 czerwca br., gdzie tematem było: 

- zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Okuniew, gmina Halinów. 

- zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów nr 3/3 o pow. 0,0465 ha 

położonej w Starym Koniku, przylegającej bezpośrednio do działki nr 3/4. 

- zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów. 

- zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

zatwierdzenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów 

w latach 2013-2020”, 

oraz zajęła się sprawami pism skierowanych do Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w imieniu 

Przewodniczącej KOMISJI REGULAMINOWEJ 

Komisja nie odbyła posiedzeń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński – Przewodniczący 
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DORAŹNEJ KOMISJI DS. ZMIAN W ZAKŁADZIE KOMUNALNYM W HALINOWIE 

W dniu 13 czerwca br. Komisja zajęła się analizą rozwiązań dotyczących funkcjonowania 

zakładów komunalnych w innych gminach pod kątem wykorzystania ich w Zakładzie 

Komunalnym w Halinowie – rozwiązania organizacyjne, statutowe i finansowe. 

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA I LEŚNICTWA  

W dniu 17 czerwca br. Komisja zapoznała się z:  

 pismem mieszkanki z terenu Gminy Halinów w sprawie uciążliwej działalności 

gospodarczej, 

 sprawozdaniem Burmistrza Halinowa z wdrażania nowego systemu gospodarki odpadami 

na terenie Gminy Halinów. 

Radny p. Leszek Gelo PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

Komisja spotkała się w następujących terminach: 

 11.06.2013 r. - przeprowadzenie kontroli dotyczącej instytucji kultury - Gminnego 

Centrum Kultury, 

 12.06.2013 r. – posiedzenie w sprawie przeprowadzenia analizy skargi mieszkanki 

z gminy Dębe Wielkie dotyczącej sposobu wykonywania zadań przez Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Brzezinach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki zadał następujące 

pytanie: 

a) „kiedy powstał problem z logopedami”? 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że w obecnym arkuszu organizacyjnym zajęcia 

z logopedii zostały zdjęte i jest to zadanie Powiatu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki wyjaśnił, że w zeszłym 

roku nie było wniosku Komisji do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu odnośnie 

wystąpienia radnych powiatowych do Rady Powiatu Mińskiego w sprawie zwiększenia budżetu 

na logopedię. Następnie zasugerował, aby we wrześniu Komisja złożyła wniosek o rozszerzenie 

budżetu Powiatu na logopedię, który radni powiatowi przekażą Radzie Powiatu. 

Radna p. Anna Ludwiniak wyraziła podziękowanie za zobowiązanie przedmówcy. Następnie 

stwierdziła, że Poradnia Psychologiczno-Logopedyczna w Sulejówku jest mniej finansowo 

wspomagana przez Powiat niż w Mińsku Mazowieckim. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki zadał kolejne pytanie: 

b) „czy na posiedzeniu Komisji do Spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego został omówiony temat dofinansowania z budżetu Gminy 

przebudowy strażnicy OSP w Długiej Kościelnej”? 

Radny p. Andrzej Milczarek w odpowiedzi poinformował, że sprawa dofinansowania 

przebudowy strażnicy OSP w Długiej Kościelnej została skierowana pod obrady Komisji 
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Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała sprawę i stwierdziła, że należy poprzeć inicjatywę OSP w Długiej Kościelnej 

i przeznaczyć na ten cel odpowiednie środki. 

W uzupełnieniu Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji opowiedziała się za tym, aby budynek 

OSP w Długiej Kościelnej jak najszybciej wybudować i oddać do użytkowania. Następnie 

poinformował, że na obecnej sesji Rada będzie głosować nad przyjęciem projektu uchwały, 

w którym są zapisy odnośnie przeznaczenia środków na przebudowę strażnicy OSP w Długiej 

Kościelnej. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że w ramach zmian budżetowych jest 

przewidziana pomoc dla OSP w Długiej Kościelnej w wysokości 53 tyś zł. Komisja Budżetowa 

wystąpiła o zwiększenie tego dofinansowania dla OSP o kolejne 36 tyś zł. Ponadto 

poinformował, że z uwzględnieniem powyższego wniosku, Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2013 rok. 

Radna p. Małgorzata Kaim w swojej wypowiedzi odniosła się do spotkania Burmistrza 

Halinowa z rodzicami na temat likwidacji klasy 3 szkoły podstawowej. Następnie 

poinformowała o postulatach rodziców za utrzymaniem etatów logopedy oraz o informacji 

Burmistrza odnośnie możliwości dokonania zmian organizacji roku po wspólnych rozmowach 

z dyrektorem, Burmistrzem Halinowa i rodzicami. 

Radna p. Anna Ludwiniak wyjaśniła, że nie chodzi o likwidacje klas 3, tylko z pięciu klas 3 

liczących po ok.18 uczniów w roku szkolnym 2012/2013 mają być stworzone cztery klasy 4 

liczące po ok. 25 uczniów w roku szkolnym 2013/2014. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

poinformował, że stworzenie czterech klas 4 w roku szkolnym 2013/2014 jest skutecznym celem 

na osiągnięcie oszczędności w budżecie oświaty. 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie, czy na posiedzeniu Komisji do Spraw Zdrowia, 

Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego omówiono trasę przebiegu 

komunikacji na terenie gminy Halinów. 

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że Prezes Spółki Mobilis zaproponował 

3 warianty przebiegu trasy, 3 linie autobusowe plus linie wewnętrzne, które będą kursowały po 

miejscach dowożenia dzieci do szkoły. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

przedmówcy poinformował, że wstępny roczny koszt (dopłata) będzie wynosił 300 tyś zł.  

Ponadto poinformował o cenach biletów: normalny miesięczny na terenie gminy – 20 zł, 

normalny miesięczny poza granicami gminy – 40 zł, jednorazowy – 1,00–1,20 zł.   

Sołtys Kazimierowa p. Stanisław Kostka zadał pytanie o przebieg trasy do Kazimierowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w odpowiedzi wyjaśnił, 

że prawdopodobnie trasa będzie przebiegała przy drukarni w Kazimierowie. Następnie 

poinformował, że trasa wszystkich linii będzie przebiegała przy Zespole Szkół w Halinowie. 
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W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 pismo od kancelarii prawnej działającej w imieniu p. Gąsior, która prowadzi 

Niepubliczne Przedszkole „Wesoła Ciuchcia” w sprawie wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa i zapłaty zaległych dotacji, które według p. Gąsior zostały 

nieprawidłowo naliczone przez Gminę, 

 zawiadomienie o rozprawie w WSA w Warszawie w dniu 25.06.2013 r. w sprawie ze 

skargi Paged Property Sp. z o.o. Sp. k. na uchwałę Rady Miejskiej w Halinowie 

Nr XXVI.218.2012 z dnia 26 września 2012 r. w przedmiocie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, 

 pismo rodziców z Okuniewa, Michałowa i Zagórza i Budzisk w sprawie podjęcia 

dyskusji i działań zmierzających do budowy nowego przedszkola w Okuniewie, 

 korespondencja mieszkańca z Warszawy skierowana do Burmistrza Miasta Sulejówek 

w sprawie uciążliwej działalności sortowni odpadów komunalnych przez Zakład Usług 

Asenizacyjnych w Okuniewie, 

 wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Halinowa 

za 2012 rok z tytułu wykonania budżetu, 

 pismo z Referatu Edukacji i Polityki Społecznej przedstawiające oferty na 

przeprowadzenie audytu w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Halinów, 

 wniosek radnego p. Marcina Sukiennika o: 

- zakup nowego autobusu szkolnego tzw. „gimbusa”, 

- przystąpienie do zmian uchwał „śmieciowych” – obniżenie kwot za wywóz 

odpadów komunalnych od mieszkańców, 

 pismo mieszkańców z ul. Mickiewicza w Halinowie w sprawie budowy drogi z kostki 

brukowej, 

 korespondencja od ZK w Halinowie przedstawiająca informację na temat majątku ZK, 

zatrudnienia oraz spraw finansowych, 

 pismo mieszkańców ul. Parkowej w Halinowie w sprawie udrożnienia rowu 

melioracyjnego, dokończenia podbudowy i stabilizacji asfaltem, 

 pismo mieszkanki z Halinowa w sprawie zastosowania stawki obniżonej lub 

symbolicznej za dzierżawę terenu pod blaszany garaż, 

 plany zagospodarowania przestrzennego m. Okuniewa i Zagórza od Referatu Geodezji 

i Planowania Przestrzennego na nośniku CD, 

 pismo mieszkanki ul. Piłsudskiego w Halinowie w sprawie zalewania działki z powodu 
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niedrożnych rowów przy posesji mieszkanki (róg ul. Piłsudskiego i Sienkiewicza), 

 pismo mieszkańca ul. Warszawskiej w Okuniewie w sprawie przedłużenia rowu 

melioracyjnego wzdłuż ul. 1 Maja w Okuniewie z powodu zalewania działki mieszkańca, 

 pismo Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Okuniewie w sprawie podjęcia 

działań odnośnie budowy nowego przedszkola w Okuniewie, 

 pismo mieszkanki z gminy Dębe Wielkie w sprawie stwierdzenia niezgodności ze stanem 

faktycznym podanych w uzasadnieniu do projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie 

w sprawie rozpoznania skargi mieszkanki na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Brzezinach, 

 pismo od Stowarzyszenia Pomocna Dłoń w sprawie wyjaśnienia dotychczasowej 

współpracy i okoliczności rozwiązania umowy na udzielanie na terenie gminy Halinów 

schronienia osobom potrzebującym poprzez utrzymanie w gotowości trzech miejsc 

noclegowych z codziennym wyżywieniem oraz organizację pomocy żywnościowej 

i odzieży dla rodzin najuboższych z terenu gminy Halinów, 

 kopia wniosku mieszkańca Okuniewa skierowana do Prokuratury Rejonowej w Mińsku 

Mazowieckim w sprawie informacji o podejrzeniu popełnienia przestępstwa przez Zakład 

Usług Asenizacyjnych Marek Bakun w Okuniewie, 

 pismo mieszkańca Okuniewa informujące o wystąpieniu do Burmistrza Miasta 

Sulejówek o udostępnienie informacji publicznej związanej z działalnością na terenie 

miasta Sulejówek Zakładu Usług Asenizacyjnych Marek Bakun, 

 pismo Sołectwa Okuniew w trosce o poprawę bezpieczeństwa mieszkańców w sprawie 

dokonania: 

- przeglądu całości drzewostanu w Okuniewie i dokonania niezbędnej wycinki 

i zabiegów pielęgnacyjnych, usunięcia suchych i zniszczonych konarów, 

- naprawy niezbędnego oświetlenia, 

- usunięcia zniszczonego drzewa na skrzyżowaniu ul. Parkowej z ul. Warszawską, 

- konserwacji istniejących studzienek burzowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz wyraził zdziwienie, że Gmina Halinów zezwoliła na 

działalność Zakładu Usług Asenizacyjnych w Okuniewie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyraził nadzieję, że 

pomoc wszystkich mieszkańców doprowadzi do zamknięcia uciążliwej działalności 

w Okuniewie. Następnie zaproponował, aby Rada przygotowała stanowisko wspierające 

mieszkańców Okuniewa. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu 

Mińskiego odbyła się w dniu 26.06.2013 r., która głównie dotyczyła udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu Mińskiego. Następnie poinformował, że w zakresie dochodów planowane 

wydatki wyniosły 100%, w zakresie wydatków planowane wydatki wyniosły 96,37%, wydatki 

majątkowe wykonana w wysokości 92,21%, ogółem wszystkie wydatki i zadania zlecone 

wniosły 99,84% planu. 

Ponadto Sekretarz Halinowa poinformował o: 

 wykonaniu częściowego remontu nawierzchni ul. Warszawskiej w Hipolitowie, 

 interwencji w Gminie Dębe Wielkie w sprawie zlikwidowania zatoru przepustu w ciągu 

drogi w kierunku Kącka  (dot. rowu biegnącego z gminy Dębe w kierunku rzeki Mieni) 

oraz spotkaniu w/w miejscu z Naczelnikiem Wydziału Środowiska i Rolnictwa Powiatu 

Mińskiego, który sprawę zgłosił do Rejonu Drogowego w Stanisławowie, 

 dokonaniu wizji lokalnych przez radnych powiatowych na drogach powiatowych na 

terenie gminy Halinów pod kątem zalewania. 

Następnie poinformował, że następna sesja Rady Powiatu Mińskiego jest zaplanowana we 

wrześniu br. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że po 

objeździe dróg powiatowych na terenie gminy Halinów w dniu 21.06.2013 r., Komisja 

Bezpieczeństwa Powiatu stwierdziła znaczne zniszczeniu dróg po zimie oraz podjęła wniosek o:  

 zmianę w następnym roku układu działania Zarządu Dróg Powiatowych w kwestii 

ponownego dokonania zaszeregowania dróg pod względem kolejności wykonania 

napraw, jak również w miarę możliwości budżetowych Powiatu odnowić. 

 odnowienie wszystkich rowów w ciągu dróg utwardzonych asfaltem w miarę możliwości 

budżetowych Powiatu. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego odczytał treść odpowiedzi ZDP na 

pismo mieszkańców w Cisiu w sprawie zalewania działki, w której ZDP zapewnia wykonanie 

prac w zakresie oczyszczenia i odmulenia rowu zlokalizowanego w pasie drogi powiatowej. 

Odnośnie drogi powiatowej nr 2201W Nowy Konik-Józefin-Długa Kościelna poinformował, że 

ZDP zostało zaproponowane, aby mieszkańcy dbali tylko o rów, który przylega do ich posesji, 

jednocześnie zezwalając na wykonanie odwonienia swojej działki do rowu przydrożnego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Leszek Gelo zwrócił się z prośbą o przyspieszenie działań mających na celu 

zlokalizowania przejścia dla pieszych na ul. Kochanowskiego przy OSP w Długiej Kościelnej. 

Następnie poinformował o: 

 wyrwie na mostku przy ul. Warszawskiej w Hipolitowie, która powoduje tamowanie 

odpływu wody z rowu, w wyniku czego część okolicznych posesji jest zalewana, 

 zalewaniu okolic skrzyżowania ul. Kochanowskiego i Wesołej w Długiej Kościelnej oraz 

skrzyżowania ul. Wyszyńskiego i Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej z powodu braku 
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odwodnienia, 

 uciążliwościach w okolicach skrzyżowania ul. Jana Pawła II i Olszowej w Halinowie 

z powodu wstawienia przepustu o nieodpowiedniej średnicy pod zjazdem z drogi, co 

powoduje notoryczne zalewanie sąsiadujących działek, 

 wykopaniu głębokich rowów przez właścicieli działki znajdującej się przy skrzyżowaniu 

ul. Spacerowej i Kochanowskiego w długiej Kościelnej w celu nie zastawiania bramy 

wjazdowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował 

o procedurach w celu zlokalizowania przejścia dla pieszych na ul. Kochanowskiego przy OSP 

w Długiej Kościelnej. Następnie poinformował o ogłoszeniu przetargu na cały powiat na 

malowanie pasów, które są zakwalifikowania do malowania. Odnośnie skrzyżowania 

ul. Kochanowskiego i Wesołej w Długiej Kościelnej, poinformował, że właściciel sklepu 

wystąpił do Powiatu o wykonanie parkingu przy sklepie. 

Mieszkaniec gminy Halinów poinformował o zapadnięciu się studzienek po wykonaniu na 

ul. 3 Maja w Halinowie przyłączeń do sieci kanalizacji sanitarnej i zwrócił się z prośbą 

o zastosowanie przepustów o odpowiedniej średnicy w rowie w ciągu w/w drogi powiatowej. 

Radny p. Marcin Pawłowski zadał pytanie o zakończeniu przebudowy drogi powiatowej 

nr 2201W Nowy Konik-Józefin-Długa Kościelna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki w odpowiedzi wyjaśnił, 

że trudno jest cokolwiek ustalić przy obecnie panujących warunkach atmosferycznych, które 

utrudniają prace. Mimo złej aury prace są systematycznie wykonywane przez wykonawcę. 

Radny p. Jan Papis zwrócił się z prośbą o usunięcie przewróconych drzew przy drodze 

powiatowej w Wielgolesie Duchnowskim oraz poprawę przejezdności tej drogi. 

Radny p. Adam Ludwiniak zapytał o opinię na temat nawierzchni drogi powiatowej 

Mrowiska-Chobot po dokonaniu wizji lokalnej na w/w drodze przez Komisję Bezpieczeństwa 

Powiatu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że 

została podjęta decyzja, że droga wymaga dokonania bieżącej naprawy. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. Następnie ogłosił przerwę o godz.18
27

. Obrady wznowiono o godz. 18
51

. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz złożył formalny wniosek o przeniesienie 

punktu nr 20 „Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów”, jako pkt 11 

oraz przeniesienie punktu nr 21 „Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Zagórze, gmina 

Halinów”, jako punkt 12. 

Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosku Zastępcy Burmistrza 

Halinowa p. Adama Sekmistrza w sprawie: 

 przeniesienia w porządku obrad punktu nr 8 „Interpelacje, zapytania i wolne wnioski”, 

jako punkt nr 11. 
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Marcin Pawłowski, p. Marcin Sukiennik. 

Porządek obrad XXXVII sesji w dniu 27 czerwca 2013 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Halinowa z pracy Urzędu Miejskiego w 2012 roku.  

6. Sprawozdanie Burmistrza Halinowa z inwestycji gminnych w 2012 roku.  

7. Informacja Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie dotycząca jakości dostarczanej 

wody z SUW w Okuniewie. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów  

– Druk Nr 344. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Zagórze, gmina Halinów  

– Druk Nr 345. 

13. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Halinów za 2012 rok  

– Druk Nr 336. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia  Burmistrzowi 

Halinowa  absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok – Druk Nr 337. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w realizacji projektu konkursowego „Wzmacniamy nasze zdolności  

– wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z Gminy Halinów” w ramach IX Priorytetu 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki” – Druk Nr 338. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 339. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 340. 
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19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXIV.307.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 341. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXI.264.2012 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty – Druk Nr 342. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia „Wieloletniego 

Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla 

miasta i gminy Halinów w latach 2013-2020” – Druk Nr 343. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części nieruchomości oznaczonej w ewidencji 

gruntów nr 3/3 o pow. 0,0465 ha położonej w Starym Koniku, przylegającej bezpośrednio 

do działki nr 3/4 – Druk Nr 346. 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 347. 

24. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Brzezinach i Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi  oraz  jego 

włączenia  w Zespół – Druk Nr 348. 

25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi p. G.Z. na 

działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach – Druk Nr 349. 

26. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków – Druk Nr 350. 

27. Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 19 kwietnia 2013 roku. 

28. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

29. Zamknięcie sesji. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 344 

Projekt uchwały omówili: p. Małgorzata Grodzicka-Kowalczyk – członek zespołu 

projektowego TEREN Sp. z o.o. oraz Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zgłosił autopoprawkę do 

projektu uchwały w sprawie zmiany lokalizacji pomnika przyrody dębu szypułkowego 

(Aleksander) – nr w rejestrze 551. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji zawnioskowała o dodanie zapisu, który zabezpieczy 

mieszkańców Okuniewa przed następstwami rozwoju Zakładu Usług Asenizacyjnych Bakun 

w Okuniewie. 
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P. Małgorzata Grodzicka-Kowalczyk – członek zespołu projektowego TEREN Sp. z o.o. 

poinformowała, że na podstawie wniosku Komisji, taki zapis został wprowadzony do planu 

Okuniewa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję oraz 

zadał pytanie, czy taki zapis, po zaprzestaniu działalności Bakuna, w przyszłości uniemożliwi 

umiejscowienie na terenie zabudowy produkcyjno-usługowej oznaczonej symbolem 9.PU 

podobnej działalności, jaka jest obecnie prowadzona oraz otrzymanie decyzji środowiskowej na 

prowadzenie sortowni przez Bakuna. 

P. Małgorzata Grodzicka-Kowalczyk – członek zespołu projektowego TEREN Sp. z o.o. 

potwierdziła, że takie zapisy zabezpieczają przed taką działalnością. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz stwierdził, że taki zapis jest 

zabezpieczeniem dla legalnie prowadzonej działalności. Następnie poinformował, że 

prowadzenie działalności na terenie 9.PU wymaga uzyskanie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia. Ponadto wyjaśnił, że zapisy w planie 

Okuniewa uniemożliwiają uzyskanie decyzji środowiskowej na prowadzenie przedsięwzięć 

polegających na przetwarzaniu, składowaniu, odzysku i gospodarce odpadami. 

Radny p. Dawid Wojda, Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński oraz Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zabrali głos w dyskusji w sprawie 

uszczegółowienia zapisu, który uniemożliwi prowadzenie działalności polegającej na 

przetwarzaniu, składowaniu, odzysku i gospodarce odpadami na terenie 9.PU. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie, na jakim terenie zapisy w planie 

Okuniewa pozwalają na prowadzenie podobnej działalności jak p. Bakuna. 

P. Małgorzata Grodzicka-Kowalczyk – członek zespołu projektowego TEREN Sp. z o.o. 

w odpowiedzi poinformowała, że terenach oznaczonych od 1.PU do 8.PU zapisy ewentualnie 

pozwalają na prowadzenie takiej działalności. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że tereny oznaczone od 

1.PU do 8.PU są od lat terenami produkcyjnymi.  

Sołtys Michałowa Jan Stankiewicz zasugerował, aby wprowadzić zapisy zakazujące 

prowadzenie na terenie oznaczonym od 1.PU do 8.PU działalności jak p. Bakuna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że pod 

kątem powstania zakładu utylizacji odpadów w gminie Zielonka jest zasadne, aby na tym terenie 

uniemożliwić przedsięwzięć polegających na przetwarzaniu, składowaniu, odzysku i gospodarce 

odpadami. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że taka strefa znajduje się 

w Długiej Kościelnej, a działające tam zakłady dają pracę mieszkańcom gminy. 

Radny p. Dawid Wojda stwierdził, że jeśli za szczegółowo zostaną sprecyzowane zakazy, to 

potencjalny inwestor nigdy nie pojawi się na terenie przemysłowym w Okuniewie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że po 

uruchomieniu zakładu utylizacji odpadów w gminie Zielonka, może powstać łańcuszek firm, 
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które będą wspomagały działalność zakładu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz.19
15

. Obrady wznowiono o godz. 19
16

. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki oraz Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

p. Marcin Pietrusiński poinformowali, że w Wojewódzkim Planie Gospodarki Odpadami 

zakład p. Bakuna został wyznaczony, jako rezerwowa instalacja. 

Radny p. Bogdan Janczarek zaproponował, aby poważnie zastanowić się nad 

uszczegółowieniem zapisów w planie Okuniewa, których nie będzie można odwrócić. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zgłosił autopoprawkę do projektu 

uchwały w sprawie dodania zapisu w §8. Na całym obszarze objętym planem ustala się zakaz 

lokalizacji: „1) przedsięwzięć polegających na składowaniu, przetwarzaniu, odzysku 

i gospodarce odpadami”. 

Radny p. Dawid Wojda przedstawił kolejną sprawę działki położonej w Okuniewie odnośnie 

zmiany ustaleń dla terenu oznaczonego 20.MNU – zmniejszenia powierzchni biologicznie 

czynnej (wniosek został uwzględniony) oraz możliwości wykonania miejsc parkingowych 

z kostki EKO, aby nie zabierać zbędnej powierzchni biologicznie czynnej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że ustalenie rodzaju 

materiału użytego do realizacji nawierzchni wykracza poza zakres ustaleń planu, tylko wynika 

z prawa budowlanego. 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie odnośnie możliwości zmniejszenia miejsc 

parkingowych na powierzchni użytkowej na terenie oznaczonym MNU dla obiektów 

handlowych. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz stwierdził, że jeśli na terenie oznaczonym 

20.MNU powstanie obiekt handlowy, mieszkańcy muszą gdzieś zaparkować i nie ma sensu 

zmniejszać miejsc parkingowych. 

Mieszkanka z gminy Halinów – Wnioskodawca – złożyła wyjaśnienia w swojej sprawie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zgłosił autopoprawkę zapisu: „ustala się 

obowiązek zapewnienia miejsc parkingowych dla obiektów handlowych – co najmniej 1 miejsce 

na każde 20 m
2 

powierzchni użytkowej”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński oraz radny p. Dawid 

Wojda poparli taki zapis. 

Radny p. Dawid Wojda przedstawił sprawę w kwestii zagospodarowania terenu położonego 

przy drodze powiatowej z Długiej Szlacheckiej do Okuniewa, gdzie planowana jest budowa 

zbiornika retencyjnego i zmiany przeznaczenia tego terenu.  

Następnie radny zadał pytanie, czy w sytuacji, kiedy Wojewoda zakwestionuje zmianę terenu 

oznaczonego 20.MNU, Rada może odwołać się do WSA oraz czy Komisja Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji może powołać eksperta w celu 

sprawdzenia tych terenów zgodnie z wytycznymi ZGW. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że jeśli na etapie 

analizy planu przez Wojewodę, byłyby uwagi i Gmina nie zgadzałby się z nimi, to jest 

możliwość złożenia odwołania przez Gminę do WSA. Następnie poinformował, że Radzie został 

przedstawiony projekt planu Okuniewa zgodny ze studium zagospodarowania przestrzennego. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie 3 autopoprawek Burmistrza Halinowa wniesionych do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 344. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik. 

Rada Miejska w Halinowie przeanalizowała wykaz uwag nieuwzględnionych i częściowo 

nieuwzględnionych uwag wniesionych do wykładanego do publicznego wglądu projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów. 

Następnie przeprowadzono głosowanie w sprawie powyższego wykazu uwag. 

Głosowanie wykazu uwag nieuwzględnionych i częściowo nieuwzględnionych uwag 

wniesionych do wykładanego do publicznego wglądu projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawkami w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 344. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył podziękowania 

Burmistrzowi Halinowa, pracownikom Urzędu, Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 
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Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz firmie TEREN za włożoną pracę odnoście 

opracowania planu Okuniewa.  

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Zagórze, gmina Halinów – Druk Nr 345 

Projekt uchwały omówili: p. Małgorzata Grodzicka-Kowalczyk – członek zespołu 

projektowego TEREN Sp. z o.o. oraz Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski złożył wniosek w sprawie ogłoszenia przerwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz.19
54

. Obrady wznowiono o godz. 20
07

. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji miała uwagi do planu odnośnie terenów zalewowych 

(terenów zabudowy zagrodowej), które wykraczałyby poza zapisy studium zagospodarowania 

przestrzennego. Następnie poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Zagórze, gmina Halinów. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Rada Miejska w Halinowie przeanalizowała wykaz uwag nieuwzględnionych i częściowo 

nieuwzględnionych uwag wniesionych do wykładanego do publicznego wglądu projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Zagórze, gmina Halinów. 

Następnie przeprowadzono głosowanie w sprawie powyższego wykazu uwag. 

Głosowanie wykazu uwag nieuwzględnionych i częściowo nieuwzględnionych uwag 

wniesionych do wykładanego do publicznego wglądu projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Zagórze, gmina Halinów 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Bogdan Janczarek, p. Halina Kuć, p. Adam  

Ludwiniak, p. Jan Papis, p. Marcin Sukiennik. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Zagórze, gmina Halinów – Druk Nr 345. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 
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Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Bogdan Janczarek, p. Halina Kuć, p. Jan Papis, 

p. Marcin Sukiennik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył podziękowania 

Burmistrzowi Halinowa, pracownikom Urzędu, Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oraz firmie TEREN za włożoną pracę odnoście 

opracowania planu Okuniewa.  

13. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz poinformował, że w WIELOLETNIM PLANIE 

ROZWOJU I MODERNIZACJI URZĄDZEŃ WODOCIĄGOWYCH I URZĄDZEŃ 

KANALIZACYJNYCH DLA MIASTA I GMINY HALINÓW NA LATA 2013 – 2020 nie ma 

zapisów odnośnie Michałowa. Następnie odniósł się do złożonego wniosku do budżetu Gmina 

w sprawie opracowania sposobu skanalizowania Michałowa oraz budowy osiedlowej 

oczyszczalni ścieków w Michałowie z wykorzystaniem istniejącego projektu na budowę 

kanalizacji w Michałowie, której koszt wyniósłby ok. 1 400 000 zł z możliwością pozyskania 

80% dofinansowania.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów w latach 2013-2020” 

przedstawia rozwiązanie modernizacji SUW w Wielgolesie Duchnowskim, aby przedsięwzięcie 

wykonał ZK w Halinowie w celu odzyskania podatku VAT. Następnie poinformował, że do 

kwestii realizacji pozostałych inwestycji na terenie gminy powróci się przy ustalaniu budżetu 

Gminy Halinów na 2014 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że Rada 

zgłosiła do powyższego projektu uchwały wiele uwag, ale ze względu na ważność inwestycji 

SUW w Wielgolesie Duchnowskim, odzyskanie podatku VAT oraz przekazaniem realizacji 

przedsięwzięcia ZK w Halinowie, zasadne jest przyjęcie projektu WIELOLETNIEGO PLANU 

ROZWOJU I MODERNIZACJI URZĄDZEŃ WODOCIĄGOWYCH I URZĄDZEŃ 

KANALIZACYJNYCH DLA MIASTA I GMINY HALINÓW NA LATA 2013 – 2020.  

Następnie poinformował, że w przyszłości Rada będzie pracowała nad rozwojem i modernizacją 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na terenie gminy. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki zadał pytanie o dostarczaniu worków na odpady na 

terenie Okuniewa oraz harmonogram. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

harmonogram został już wydany i dostarczony Sołtysom. Następnie poinformował, że Gmina 

rozpoczyna gospodarkę odpadami od 1 lipca br. i także po tym terminie będą rozwożone worki.  

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zaproponował wystąpienie do Zarządu Gospodarki 

Wodnej w sprawie pogłębienia rzeki Ząza, co rozwiązałoby problem z podtopieniami oraz 

odniósł się do kwestii odszkodowań dla mieszkańców. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że jak najbardziej 

mieszkańcy powinni składać wnioski o odszkodowania a nie tylko Urząd. Następnie 

poinformował, że Urząd wystąpi z odpowiednim wnioskiem o pogłębienie rzeki wraz 

z wnioskami mieszkańców. 

Mieszkaniec gminy Halinów zadał pytanie o organizację większej sali konferencyjnej na 

potrzeby organizacji sesji Rady. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że sala audiowizualna jest 

przewidziana w nowym budynku gimnazjum w Halinowie i nic nie będzie stało na przeszkodzie, 

aby organizować tam sesje Rady. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie o termin wykonania II etapu odwodnienia ul. 1 Maja 

i ulic przyległych w Okuniewie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że prace 

zostaną zaplanowane po pojawieniu się oszczędności po przeprowadzonych przetargach. 

Radny p. Jan Papis poinformował, że w wyniku burzy z gradem wielu rolników na ternie 

gminy straciło swoje plony. Ponadto podziękował za powołanie komisji, która ma oszacować 

straty.  

W imieniu wszystkich rolników z terenu gminy radny wstąpił z wnioskiem o rozważenie 

możliwości udzielenia pomocy rolnikom, którzy ponieśli straty w plonach w wyniku burzy 

z gradem, w wysokości równowartości dwóch rat podatku gruntowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że wniosek 

przedmówcy jest jak najbardziej zasadny oraz poinformował, że Rada rozważy decyzję o formie 

pomocy dla rolników po oszacowaniu strat przez powołaną komisję. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek wyjaśnił, że informacja o możliwości składania 

wniosków w sprawie oszacowania strat została zamieszczona na stronie www.halinow.pl oraz 

dostarczona do wszystkich sołectw. Następnie poinformował, że Urząd czeka na informację 

odnośnie liczbie poszkodowanych rolników. 

Ponadto Sekretarz Halinowa poinformował o następujących dodatkowych formach pomocy dla 

mieszkańców: 

 wystąpienie o umorzenie kolejnej raty podatku, 

 wystąpienie o sfinansowanie wyprawki dla dzieci do szkoły, 

 wystąpienie o pomoc celową do MOPS w Halinowie, 

Sołtys Desna p. Leszek Gomulski zadał pytanie odnośnie budowy boiska w m. Desno. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że według ustaleń ma być 

to małe boisko wykonane ze środków z bieżącego utrzymania obiektów sportowych 

(wyrównanie powierzchni terenu). Pozostaje tylko kwestia pozyskania bramek. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

http://www.halinow.pl/
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy 

Halinów za 2012 rok – Druk Nr 336 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Halinów za 2012 rok – Druk Nr 336. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

udzielenia  Burmistrzowi Halinowa  absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2012 rok – Druk Nr 337 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski omówił projekt uchwały. Następnie zwrócił się 

z prośbą o podjęcie przez Radę Miejską w Halinowie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Halinowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012. Ponadto wyraził 

podziękowania wszystkim pracownikom Urzędu oraz merytorycznym komisjom Rady Miejskiej 

w Halinowie za współpracę w wykonaniu budżetu za 2012 rok. 

Radny p. Leszek Gelo poinformował, że Komisja Rewizyjna w dniach 21 i 23 maja 2013 r. na 

wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową zapoznała się z: 

 sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2012 rok, 

 pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w przedmiocie 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2012 rok, 

 sprawozdaniem finansowym Gminy Halinów za 2012 rok, składającym się z: 

a) bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 

b) łącznego bilansu jednostek budżetowych i łącznego bilansu zakładów 

budżetowych, 

c) łącznego rachunku zysków i strat jednostek budżetowych i łącznego rachunku 

zysków i strat zakładów budżetowych, 

d) łącznego zestawienia zmian w funduszu jednostek budżetowych i łącznego 

zestawienia zmian funduszu zakładów budżetowych, 

 informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Halinów za 2012 rok. 
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Następnie radny poinformował, że po rozpatrzeniu całokształtu spraw związanych ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu, Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej 

w Halinowie pozytywnie ocenia jego wykonanie za 2012 rok oraz wnioskuje o przyjęcie 

sprawozdania i  udzielenie absolutorium Burmistrzowi Halinowa z tego tytułu. 

Ponadto poinformował, że powyższa opinia została przyjęta w wyniku głosowania: za – 7 osób, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. Wszyscy członkowie Komisji brali udział w posiedzeniu. 

Radny p. Marcin Pawłowski odczytał pozytywną opinię
6
 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Halinowa z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2012 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Dawid Wojda zaznaczył, że nie było uwag RIO odnośnie pracy Rady Miejskiej 

w Halinowie za 2012 rok, co podkreśla, że samorząd lokalnie jest najwyższą władzą. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. Następnie podkreślił, że 2012 rok, jest drugim w pełni rokiem obecnej 

Władzy zmieniania Gminy Halinów.  

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Halinowa  absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok – Druk Nr 337. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, p. Marcin 

Sukiennik. 

Radny p. Leszek Gelo w imieniu Komisji Rewizyjnej złożył podziękowania Skarbnik Halinowa 

za szczegółowe przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów na 

posiedzeniu Komisji. 

                                                 
6
 Załącznik nr 6 do protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 czerwca 2013 roku. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody 

na udział Gminy Halinów w realizacji projektu konkursowego 

„Wzmacniamy nasze zdolności – wyrównywanie szans edukacyjnych 

uczniów z Gminy Halinów” w ramach IX Priorytetu Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki – Druk Nr 338 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury 

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w realizacji projektu konkursowego „Wzmacniamy nasze zdolności – wyrównywanie 

szans edukacyjnych uczniów z Gminy Halinów” w ramach IX Priorytetu Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki oraz Komisja oczekuje od pracowników Urzędu kolejnych takich 

sukcesów. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy Halinów w realizacji 

projektu konkursowego „Wzmacniamy nasze zdolności – wyrównywanie szans edukacyjnych 

uczniów z Gminy Halinów” w ramach IX Priorytetu Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki  

– Druk Nr 338 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik, p. Dawid 

Wojda. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023  

– Druk Nr 339 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 340 

Projekty uchwał od punktu 17 do punktu 18 omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa 

Karwowska. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że w dniu Komisja Budżetowa zapoznała się 

z projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na 

lata 2013-2023 i projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 

2013 rok oraz zgłosiła wniosek do Burmistrza Halinowa odnośnie przeniesienia kwoty 

w wysokości 36 tyś zł przeznaczonej na zakup kontenerów dla boiska wielofunkcyjnego 

w Długiej Kościelnej na zwiększenie dotacji dla OSP w Długiej Kościelnej.  
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Następnie radny poinformował, że z uwzględnieniem powyższego wniosku, Komisja Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała powyższe projekty uchwał. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że zakup kontenerów jest 

wymogiem dla uzyskania licencji, aby dzieci ze Szkółki Piłkarskiej Młode Orły prowadzonej 

przez Stowarzyszenie Rozwijamy Talenty mogły od września br. brać udział w rozgrywkach 

MZPN. Następnie poinformował, że dla dobra rozwoju sportu na terenie gminy jest to wydatek, 

na który stać Gminę Halinów. Związku z powyższym poinformował, że nie przychyla się do 

wniosku Komisji Budżetowej.  

Następnie poinformował o konsultacjach z Zarządem OSP Długa Kościelna, na których ustalone, 

iż kwota dotacji będzie optymalną kwotą na wykonanie w br. konstrukcji dachowej strażnicy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odniósł się do wniosku 

OSP Długa Kościelna do budżetu Gminy na 2013 rok w sprawie otrzymania dotacji 

w wysokości 100 tyś zł na remont strażnicy. 

Następnie stwierdził, że uwzględnienie wniosku Komisji Budżetowej odnośnie zwiększenia 

dotacji pozwoli na wykonanie pełnego zadaszenia strażnicy, dzięki czemu ze środków od 

sponsorów będą mogły być wykonane tynki oraz instalacja elektryczna i hydrauliczna. 

Odniósł się do złożonego projektu przez Stowarzyszenie Rozwijamy Talenty, iż nie było w nim 

zapisu o uczestnictwie szkółki piłkarskiej w rozgrywkach ligowych. 

Ponadto zaproponował przeniesienie środków na zakup kontenerów z budżetu GCK. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że kwota dotacji w wysokości 53 tyś zł 

pozwoli na zrealizowanie w br. inwestycji wymienionych przez przedmówcę. Odnośnie 

przeniesień w budżecie GCK na zakup kontenerów, poinformował, że po złożeniu wniosku 

przez Komisję Budżetową, przeniesienia zostaną rozpatrzone przez księgowość. Ponadto 

poinformował, że jest to ostatni okres na zakup kontenerów, aby możliwe było przeprowadzenie 

rozgrywek ligowych. Następnie poinformował, że został złożony wniosek o dofinansowanie 

50% na zakup kontenerów oraz trybuny z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

Wiceprezes OSP w Długiej Kościelnej p. Halina Smoderek poinformowała o ustaleniach 

z Burmistrzem Halinowa oraz poinformowała, że pozostała kwota dofinansowania w wysokości 

36 tyś zł zostanie przyznana do końca br. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że Rada 

nie może obiecać wypłaty 36 tyś, ponieważ są również inne ważne inwestycje, na które środki 

z budżetu Gminy powinny być przeznaczone. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że nie wycofuje się z ustaleń na 

spotkaniu z przedstawicielami OSP w Długiej Kościelnej i publicznie zadeklarował, że OSP 

jeszcze otrzyma wsparcie finansowe w takim zakresie, aby dach strażnicy został pokryty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył formalny 

wniosek o zakup kontenerów ze środków z budżetu GCK oraz przeniesienie środków z budżetu 

Gminy w wysokości 36 tyś zł na zmniejszenie deficytu budżetowego za 2013 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki w swojej wypowiedzi 

odniósł się do potrzeby remontu budynku strażnicy dla OSP w Długiej Kościelnej. Następnie 

zwrócił się z prośbą o udzielenie pomocy finansowej w celu przykrycia dachu strażnicy. 
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Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki – Prezes Zarządu OMG OSP RP w Halinowie 

poinformował, że poparcie przez Zarząd wniosku OSP w Długiej Kościelnej zostanie 

przedstawiony Radzie w formie uchwały zgodnie z procedurą. 

Ponadto Sołtys złożył podziękowania wszystkim jednostką OSP na terenie gminy za pomoc 

związku z ostatnimi podtopieniami.  

Prezes Stowarzyszenia Rozwijamy Talenty p. Piotr Wieczorek poinformował o potrzebie 

zakupu kontenerów na potrzeby szkółki piłkarskiej z uwagi na wymogi PZPN oraz 

bezpieczeństwo zawodników. 

Trener szkółki piłkarskiej zwrócił się z prośbą o przyznanie dotacji na zakup kontenerów, 

które będą służyły przez następne lata dzieciom przystępującym do szkółki piłkarskiej. 

Następnie poinformował, że szkółka pomaga u dzieci rozwijać sprawność fizyczną, która 

w przyszłości będzie potrzebna, jeśli zostaną one strażakami. 

Sołtys Mrowisk p. Stanisław Dobosiewicz zadał pytanie, czy przesunięcie środków 

z inwestycji dotyczącej przebudowy drogi Długa Kościelna-Kazimierów-Mrowiska na inne 

przedsięwzięcia nie spowoduje zatrzymania budowy powyższej drogi. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

inwestycja na drodze Długa Kościelna-Kazimierów-Mrowiska została już rozpoczęta. Następnie 

wyjaśnił, że kwota przesunięcia wynika z oszczędności po rozstrzygnięciu przetargu. 

Prezes OSP w Długiej Kościelnej p. Andrzej Smoderek złożył podziękowania Komisji 

Budżetowej za dostrzeżenie potrzeb jednostki OSP. Następnie zwrócił się do Rady z prośbą 

o dodatkową pomoc finansową dla OSP w wysokości 36 tyś, która pozwoli na przykrycie dachu 

strażnicy.  

Ponadto Prezes zadeklarował udostępnienie pomieszczenia w budynku OSP na potrzeby 

piłkarzy. 

Prezes Stowarzyszenia Rozwijamy Talenty p. Piotr Wieczorek w swojej wypowiedzi odniósł 

się do wyglądu boiska w Długiej Kościelnej w porównaniu z innymi boiskami na terenie gminy 

Halinów. 

Następnie Prezes zwrócił się z prośbą o podjęcie decyzji w sprawie przyznania środków 

w wysokości 36 tyś zł dla Stowarzyszenia kierując się dobrem dzieci. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odnośnie zaniedbania 

boiska w Długiej Kościelnej stwierdził, że właściwa Komisja Rady Miejskiej w Halinowie 

powinna ustalić, kto zajmuje się administracją i konserwacją obiektu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że Gmina w chwili przejęcia 

boiska w zarząd, zastała obiekt zaniedbany. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że podjęcie projektu uchwały pozwoli na 

zrealizowanie zadań w OSP w Długiej Kościelnej i szkółce piłkarskiej. Następnie odniósł się do 

ustaleń na spotkaniu z Zarządem OSP w Długiej Kościelnej. 

Radny p. Marcin Pawłowski zaproponował, aby zastanowić się nad możliwością dokonania 

innego przeniesienia w budżecie Gminy w celu znalezienia dodatkowej kwoty 36 tyś zł dla 

jednostki OSP w Długiej Kościelnej. 
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Radna p. Małgorzata Kaim poparła wniosek Przewodniczącego Rady o zakup kontenerów dla 

SRT ze środków z budżetu GCK oraz postulowała o wykonanie zadaszenia trybuny 

w przyszłości zakupionej na potrzeby boiska w Długiej Kościelnej ze środków z budżetu GCK. 

Następnie złożyła wniosek o przekazanie jednostce OSP w Długiej Kościelnej kwoty 

w wysokości 36 tyś zł zabezpieczonej w budżecie Gminy na zakup konturów dla SRT. 

Radny P. Dawid Wojda poinformował, że Rada w miarę możliwości budżetowych byłby 

skłony przekazać jednostce OSP nawet 100 tyś zł. Następnie odniósł się do wypowiedzi 

Wiceprezesa OSP w Długiej Kościelnej p. Halina Smoderek. 

Ponadto Radny zadał pytanie o sens remontu starego budynku strażnicy zamiast budowy nowego 

obiektu. 

Radny p. Leszek Gelo w swojej wypowiedzi odniósł się do zaangażowania Stowarzyszenia 

Rozwijamy Talenty i jednostki OSP w Długiej Kościelnej. 

Następnie zaproponował, aby przekazać kwotę w wysokości 36 tyś zł z budżetu Gminy dla SRT 

(zdjęcie 15 tyś z GCK przeznaczonych na promocję oraz dołożenie tej kwoty do 21 tyś zł 

z budżetu Gminy) oraz zwrócił się z prośbą o przesunięcia, które wygospodarują 21 tyś zł dla 

OSP w Długiej Kościelnej. 

Radny p. Adam Ludwiniak z uwagi na przeciągającą się dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok, zaproponował, aby zakończyć obrady sesji 

i kontynuować w innym terminie. 

Radna p. Anna Ludwiniak złożyła wniosek o zakończenie dyskusji oraz poddanie pod 

głosowanie projektów uchwał. 

Radny p. Marcin Pawłowski zadał pytanie, czy Zakład Komunalny w Halinowie będzie mógł 

ogłosić przetarg na realizację SUW w Wielgolesie Duchnowskim, mając w swoim budżecie 

tylko 100 tyś zł, jako dotację z budżetu Gminy. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że w WPF na lata 

2013-2023 w następnym roku jest przewidziana dotacja dla ZK w Halinowie.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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Głosowanie wniosku Komisji Budżetowej w sprawie przeniesienia kwoty w wysokości 

36 tyś zł przeznaczonej na zakup kontenerów dla boiska wielofunkcyjnego w Długiej Kościelnej 

na zwiększenie dotacji dla OSP w Długiej Kościelnej. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 5,  

przeciw – 5,  

wstrzymujących się – 2.  

Wniosek nie został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 339. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Radny p. Bogdan Janczarek nie brał udziału w głosowaniu. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 340. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 6,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 5.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Radny p. Bogdan Janczarek nie brał udziału w głosowaniu. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik. 
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19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXIV.307.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2013 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu  

– Druk Nr 341 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV.307.2013 Rady Miejskiej w Halinowie 

z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały sprawie zmiany uchwały Nr XXIV.307.2013 Rady Miejskiej 

w Halinowie z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Mińskiemu – Druk Nr 341. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Radny p. Bogdan Janczarek nie brał udziału w głosowaniu. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik, p. Dawid 

Wojda. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXI.264.2012 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 

opłaty – Druk Nr 342 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję oraz 

zwrócił się z wnioskiem formalnym, aby opłata od odpadów niesegregowanych była ustalona na 

poziomie 40 zł. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że stawka w wysokości 

40 zł za miesiąc nie zachęci mieszkańców do segregowania odpadów. Następnie zwrócił się 

z prośbą o przyjęcie przez Radę zaproponowanych stawek. 

Radny p. Marcin Pawłowski zadał pytanie czy różnica pomiędzy zaproponowaną stawką przez 

wykonawcę po rozstrzygnięciu przetargu a stawką od gospodarstwa wystarczy na pokrycie 

wszystkich pozostałych kosztów związanych z wejściem w życie ustawy „śmieciowej”.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że będzie to zależało od tego, 

czy mieszkańcy będą w terminie wywiązywali się ze swoich zobowiązań. Ponadto 
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poinformował, że powyższa różnica powinna wystarczyć na pokrycie kosztów obsługi, 

korespondencji oraz promocji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zmienił swój 

wcześniejszy wniosek formalny, aby opłata od odpadów niesegregowanych była ustalona na 

ostatecznym poziomie 45 zł. 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie odnośnie przyczyny nierozróżnienia stawki za 

odpady biorąc pod uwagę liczę zamieszkałych osób w danych gospodarstwie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że uchwała różnicująca 

stawki w zależności od liczby osób zamieszkałych w danym gospodarstwie mogłaby wejść 

w życie od 1 stycznia 2014 r., co wiązałoby się z całkowitą zmianą wzoru deklaracji i procedurą 

zebrania od nowa ponad 4 tyś deklaracji.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że zamysłem ustalenia stawek za 

segregowane i niesegregowane odpady było zmotywowanie mieszkańców do segregowania 

odpadów. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcina 

Pietrusińskiego w sprawie zmiany opłaty od odpadów niesegregowanych na kwotę 45 zł za 

miesiąc. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 6,  

przeciw – 5,  

wstrzymujących się – 1.  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z poprawką w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXI.264.2012 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty – Druk Nr 342 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Radny p. Bogdan Janczarek nie brał udziału w głosowaniu. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik. 



40 

 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia 

„Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

i Urządzeń Kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów w latach 2013 

-2020” – Druk Nr 343 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

i Urządzeń Kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów w latach 2013-2020” pod warunkiem 

powrotu do dalszej pracy nad planem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Pawłowski zaproponował zmianę zapisu w drugim akapicie podrozdziału 

„Podstawa prawna”, na którą wyraził zgodę Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Adam Ludwiniak stwierdził, że następujące przedsięwzięcia: 

 przebudowa odcinka sieci 750 m z żeliwa o średnicy ø 150 na PE ø 150 w Długiej 

Kościelnej, ul. Kochanowskiego – etap I – wykonanie projektu wraz z kosztorysem,  

–  etap II – przebudowa, 

 przebudowa odcinka sieci 360 m z żeliwa o średnicy ø 110 na PE ø 110 w ul. Polnej  

– etap I – wykonanie projektu wraz z kosztorysem, – etap II – przebudowa, 

powinny być realizowane przez Zakład Komunalny w Halinowie a nie przez Gminę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyraził zdanie, że 

większość inwestycji powinien realizować ZK w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zwrócił się z prośbą o podjęcie uchwały 

ze względu na ważną inwestycję budowy SUW w Wielgolesie Duchnowskim. Ponadto zapewnił, 

że w przyszłości Burmistrz powróci do analizy planu. Następnie wyjaśnił, że jeśli Gmina 

otrzyma dotacje na realizację danego przedsięwzięcia, to Gmina jest zobowiązana do realizacji 

tego przedsięwzięcia. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zatwierdzenia „Wieloletniego 

Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla 

miasta i gminy Halinów w latach 2013-2020” – Druk Nr 343. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Radny p. Bogdan Janczarek nie brał udziału w głosowaniu. 
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Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Halina Kuć, 

p. Marcin Sukiennik. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów nr 3/3 o pow. 0,0465 ha położonej 

w Starym Koniku, przylegającej bezpośrednio do działki nr 3/4  

– Druk Nr 346 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów nr 3/3 o pow. 0,0465 ha położonej w Starym Koniku, 

przylegającej bezpośrednio do działki nr 3/4. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów nr 3/3 o pow. 0,0465 ha 

położonej w Starym Koniku, przylegającej bezpośrednio do działki nr 3/4 – Druk Nr 346. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik. 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 347 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew, gmina Halinów pod warunkiem uwzględnienia 

wniosku Komisji odnośnie zmiany nadania nazwy ulicy w miejscowości Okuniew na WODNA. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Sołtys Okuniewa zadał pytanie, kto jest wnioskodawcą. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wnioskodawcami są 

właściciele przyległych działek do drogi. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 347. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Marcin Sukiennik. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz złożył formalny wniosek o przeniesienie 

punktu nr 26 „Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia przystanków, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków – Druk Nr 350”, jako punkt 24. 

Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosku Zastępcy Burmistrza 

Halinowa p. Adama Sekmistrza w sprawie: 

 przeniesienia punktu nr 26 „Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków – Druk Nr 350”, jako punkt 24. 

Wniosek został przyjęty przez aklamację. 

Porządek obrad XXXVII sesji w dniu 27 czerwca 2013 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Halinowa z pracy Urzędu Miejskiego w 2012 roku.  

6. Sprawozdanie Burmistrza Halinowa z inwestycji gminnych w 2012 roku.  

7. Informacja Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie dotycząca jakości dostarczanej 

wody z SUW w Okuniewie. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 344. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Zagórze, gmina Halinów – Druk Nr 345. 

13. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Halinów za 2012 rok – Druk 

Nr 336. 
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15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia  Burmistrzowi 

Halinowa  absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok – Druk Nr 337. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na udział Gminy 

Halinów w realizacji projektu konkursowego „Wzmacniamy nasze zdolności  

– wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z Gminy Halinów” w ramach IX Priorytetu 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki” – Druk Nr 338. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 339. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 340. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXIV.307.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 341. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXI.264.2012 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty – Druk Nr 342. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zatwierdzenia „Wieloletniego 

Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla 

miasta i gminy Halinów w latach 2013-2020” – Druk Nr 343. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części nieruchomości oznaczonej w ewidencji 

gruntów nr 3/3 o pow. 0,0465 ha położonej w Starym Koniku, przylegającej bezpośrednio 

do działki nr 3/4 – Druk Nr 346. 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 347. 

24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków – Druk Nr 350. 

25. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia woli utworzenia 

Samorządowego Przedszkola w Brzezinach i połączenia go ze Szkołą Podstawową 

w Brzezinach w Zespół Szkolno-Przedszkolny w Brzezinach, utworzenia Gimnazjum 

z Oddziałami Dwujęzycznymi oraz jego włączenia w skład Zespołu– Druk Nr 348. 

26. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi p. G.Z. na 

działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach – Druk Nr 349. 

27. Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 19 kwietnia 2013 roku. 

28. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

29. Zamknięcie sesji. 
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24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków – Druk Nr 350 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że Komisja do Spraw Zdrowia, Spraw 

Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytanie, kto będzie pełnił opiekę podczas dowozu dzieci do 

szkół. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że informacji udzieli po ostatecznym 

ustaleniu tematu w sprawie dowozu dzieci do szkół. Ponadto wyjaśnił, że w przypadku 

dowożenia dzieci do szkoły gimbusem, placówka szkolna zobowiązana jest zapewnić opiekuna. 

Natomiast w przypadku dowożenia dzieci do szkoły komunikacją publiczną, nie ma 

konieczności zapewnienia opiekuna, co nie oznacza, że taki opiekun nie może być wyznaczony. 

Następnie Burmistrz Halinowa zwrócił się z prośbą, aby sprawę dowozu dzieci do szkół 

szczegółowo omówić na posiedzeniu Komisji do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu. 

Radny p. Jan Papis zadał pytanie, czy przystanki wyznaczone przy drodze krajowej nr 2 

pokrywają się z obecnie istniejącymi. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że wykaz przystanków został 

wyznaczony i przekazany Gminie przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad. 

Ponadto poinformował, że wyznaczone przystanki pokrywają się z obecnie istniejącymi. 

Radny p. Marcin Pawłowski zadał pytanie odnośnie przystanków wyznaczonych przy sklepie 

w Józefinie oraz niewyznaczonego na skrzyżowaniu ul. Stołecznej i Dąbrowskiego. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wykaz przystanków 

został przedstawiony i uzgodniony z osobami, które będą chciały ten plan zorganizować. 

Ponadto poinformował, że jeśli będzie potrzeba, to przystanek zawsze można dodać do planu. 

Odnośnie niewyznaczonego przystanku na skrzyżowaniu ul. Stołecznej i Dąbrowskiego, 

poinformował, że najbliższy przystanek został wyznaczony przy ul. Zachodniej przez 

przewoźnika, który będzie organizował przejazdy. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki stwierdził, że 

mieszkańcy nie będą wiedzieli gdzie będzie znajdował się  wyznaczony przystanek przy drodze 

powiatowej nr 4318 przy moście, ponieważ na powyższej drodze są dwa mosty.  

Następnie zadał pytanie, kto będzie odpowiedzialny za sprzątanie przystanków. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że kilometraż określa, przy 

którym moście będzie znajdował się przystanek oraz poinformował o słupkach przystankowych 

zlokalizowanych na przystanku. 

W odpowiedzi na pytanie przedmówcy poinformował, że za sprzątanie przystanków 

znajdujących się na terenie gminy odpowiedzialna jest Gmina. 
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Radna p. Edyta Woźniakowska zgłosiła potrzebę wyznaczenia nowego przystanku w Cisiu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że Gmina nie może zmusić 

przewoźnika do zatrzymywania się co 200 metrów, ponieważ jest to dla niego nieopłacalne. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że końcowe ustalenia odnośnie przystanków 

i dowozu dzieci do szkół będą jeszcze konsultowane z dyrektorami placówek oświatowych.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że niezbędne jest podjęcie 

powyższego projektu uchwały przez Radę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków, ponieważ brak uchwały w tym zakresie może uniemożliwić właściwym 

organom wydawanie, zmianę lub przedłużenie zezwoleń na przewóz osób w transporcie 

zbiorowym.  

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa zwrócił się z prośbą o składanie uwag dotyczących 

zmian lokalizacji przystanków.  

Radny p. Dawid Wojda złożył wniosek formalny o podjęcie projektu uchwały w sprawie 

określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Sołtys Krzewiny p. Anna Jackiewicz zadała pytania odnośnie: 

a) zlokalizowania przystanków w m. Krzewina, 

b) korzystania z komunikacji zarówno przez dzieci jak i wszystkich mieszkańców. 

c) zniżek i finansowania kosztów dojazdu dzieci do szkoły. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że przystanki będą 

zlokalizowane w następujących miejscach: Dworcowa, Krzewina-Mrowiska, Graniczna. 

Następnie poinformował, że założeniem jest, aby z komunikacji mogli korzystać wszyscy 

mieszkańcy. 

Burmistrza Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu przedmówcy poinformował, że 

Gmina pokryje koszty dziecku dojazdu dziecka do szkoły, który będzie wynosił ponad 3 km. 

Ponadto poinformował, że na dojazd do szkoły poniżej 3 km będzie przysługiwała zniżka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

sprawa lokalizacji przystanków będzie ponownie konsultowana z sołtysami oraz mieszkańcami.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

 – Druk Nr 350. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  
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Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin 

Sukiennik. 

25. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia 

woli utworzenia Samorządowego Przedszkola w Brzezinach i połączenia 

go ze Szkołą Podstawową w Brzezinach w Zespół Szkolno-Przedszkolny 

w Brzezinach, utworzenia Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi 

oraz jego włączenia w skład Zespołu – Druk Nr 348 

Projekt stanowiska omówił Burmistrza Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu do projektu stanowiska w sprawie 

wyrażenia woli utworzenia Samorządowego Przedszkola w Brzezinach i połączenia go ze Szkołą 

Podstawową w Brzezinach w Zespół Szkolno-Przedszkolny w Brzezinach, utworzenia Gimnazjum 

z Oddziałami Dwujęzycznymi oraz jego włączenia w skład Zespołu wniosła uwagi odnośnie: 

 podjęcia uchwał na Zebraniach Wiejskich w przedmiocie utworzenia gimnazjum, 

 zamknięcia wydatków na Oświatę po utworzeniu Gimnazjum z Oddziałami 

Dwujęzycznymi w Brzezinach na poziomie 2012 roku powiększonego o inflację. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała o przeprowadzeniu głosowania obu wniosków przez 

Komisję, z którego wyniki są zawarte w protokole oraz pozytywnej opinii Komisji wobec 

projektu stanowiska. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że projekt stanowiska dotyczy wyrażenia 

woli utworzenia z dniem 1 września 2014 r. Samorządowego Przedszkola oraz  utworzenia 

Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Brzezinach, w którego skład wejdą: Szkoła Podstawowa 

im. VII Obwodu AK w Brzezinach oraz Samorządowe Przedszkole w Brzezinach oraz 

utworzenia z dniem 1 września 2014 r. Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi w Brzezinach 

i jego włączenia w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Brzezinach. 

Następnie poinformował, że pierwszy wniosek Komisji został uwzględniony w § 1 ust. 1. 

Odnośnie drugiego wniosku, poinformował, że nie widzi przeciwskazań, aby go uwzględnić oraz 

zwrócił się z prośbą o propozycję zapisu w sprawie określenia ram budżetowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował zapis: 

„Wydatki na Oświatę (w Dziale 801) po utworzeniu Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi 

w Brzezinach pozostaną na poziomie 2012 roku powiększonego o inflację”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie otworzył dyskusję. 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała następujące pytanie: „która placówka oświatowa będzie 

musiała zrezygnować z etatów nauczycieli, aby utworzony Zespół Szkolno-Przedszkolny 

w Brzezinach, w tym Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi, mógł stworzyć nowe etaty. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że przedstawiony projekt stanowiska 

jest kierunkiem, który ma Rada wyznaczyć Burmistrzowi. Jeśli zostanie zatwierdzona 

przedstawiona organizacja roku szkolnego 2013/2014, to koszty – nawet po zwiększeniu  
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– pozwolą na utworzenie Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi oraz znalezienie 

oszczędności. Ponadto poinformował, że odnośnie wyliczenia kosztów utworzenia przedszkola, 

należy wziąć pod uwagę koszty ponoszone z tytułu dopłat do przedszkola niepublicznego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że przed 

podjęciem uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego, w tym Gimnazjum 

z Oddziałami Dwujęzycznymi w Brzezinach, Rada będzie miała prawo reagować, jeśli 

przedsięwzięcie będzie odbywało się kosztem zwolnień bądź pogorszeniem jakości nauczania 

w innych placówkach oświatowych. 

Następnie zaznaczył, że w stanowisku nie można wnosić zapisów, takich jak w uchwale. 

Radna p. Anna Ludwiniak wyjaśniła, że program VULCAN wypracował oszczędności 

w etatach nauczycieli w całym kraju, lecz w gminie Halinów nikt nie został zwolniony, 

a w przypadku gminy Halinów oszczędności dotyczą kwestii godzin. 

Radna p. Małgorzata Kaim stwierdziła, że oszczędności powstały kosztem dzieci, ponieważ 

zostaną utworzone 4 klasy a gdzie obecnie jest 5 klas. 

Radna p. Anna Ludwiniak wyjaśniła, że redukcja klas ma na celu wyrównanie liczebności 

uczniów w klasach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

oszczędności nie są uzyskane kosztem dzieci, tylko wynikają ze zmiany organizacji czasu pracy 

nauczycieli, co jest korzystne dla budżetu Gminy Halinów.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu stanowiska wraz z autopoprawką w sprawie wyrażenia woli utworzenia 

Samorządowego Przedszkola w Brzezinach i połączenia go ze Szkołą Podstawową w Brzezinach 

w Zespół Szkolno-Przedszkolny w Brzezinach, utworzenia Gimnazjum z Oddziałami 

Dwujęzycznymi oraz jego włączenia w skład Zespołu – Druk Nr 348. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Projekt stanowiska został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin 

Sukiennik. 
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26. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania 

skargi p. G. Z. na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Brzezinach – Druk Nr 349. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że dniu 

27.06.2013 r. wpłynęło kolejne pismo Skarżącej w sprawie rozpoznania skargi na działalność 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że każdy ma prawo do składania 

skarg. Następnie poinformował, że obecne głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały 

w sprawie rozpoznania skargi jest na podstawie zebranego przez Komisję Rewizyjną materiału 

dowodowego. Ponadto poinformował, że nowe pismo w przedmiotowej sprawie będzie 

rozpatrywane w późniejszym okresie. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek omówił projekt uchwały w sprawie rozpoznania skargi 

na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Pawłowski zadał pytanie, czy proces zawarcia ugody pomiędzy Skarżącą 

a Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Brzezinach został wstrzymany, jeśli wpłynęło nowe pismo 

w sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że w treści 

pisma zostały poruszone kolejne kwestie, które nic nie wniosły do sprawy. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że Gmina wyraziła wolę na zawarcie 

porozumienia.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpoznania skargi p. G. Z. na działalność Dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Brzezinach – Druk Nr 349. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin 

Sukiennik. 
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27. Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 19 kwietnia 2013 roku 

Do projektu protokołu nie było uwag. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 marca 2013 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Halina Kuć, p. Anna Ludwiniak, p. Adam 

Ludwiniak, p. Jan Papis, p. Marcin Sukiennik. 

28. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

W związku z brakiem pytań, nie było odpowiedzi. 

29. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński w dniu 28 czerwca 2013 r. o godz. 00
05 

zamknął obrady XXXVII sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

 

 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

 

 Marcin Pietrusiński 

Protokół sporządziła: 

/-/ Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników
 

do protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 27 czerwca 2013 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 czerwca 2013 roku. 

 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

27 czerwca 2013 roku. 

 

3. Załącznik nr 3: – sprawozdanie: 

- z wykonanych zadań Urzędu Miejskiego w Halinowie za 2012 rok,  

- Burmistrza Halinowa z inwestycji gminnych w 2012 roku. 

 

4. Załącznik nr 5 – Uchwała Nr Wa.212.2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Halinowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Halinowa z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za 2012 rok. 

 

5. Załącznik nr  6 – Informacja Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie dotycząca 

jakości dostarczanej wody z SUW w Okuniewie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 

 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


